
Referat konstituerende FAU møte Garnes Skule 19/10 klokken 20:00 

 

Det ble avholdt digitalt konstituerende FAU møte på Zoom mandag 19/10-2020  

klokken 20:00 

 

Tilstede: Mona Knarvik, Sissel Dale Romslo, Bent-Are Hansen, Oddvar Herland, Anette Wasa Tverlid 

 

Saker: 

1. Konstituering og valg. 

1/2020 Konstituering av FAU 2020/2021 
 
Årets FAU ser slik ut: 

1.trinn Mona Knarvik 91729056 monaknarvik@gmail.com 

 Guri Håheim 91733243 (ikke oppgitt) 

2.trinn Sissel Dale Romslo 95909080 sisselhelgeland@yahoo.no 

  Lillian Irene von Krogh 91510329 listormo@hotmail.com 

3.trinn Bent-Are Hansen 95748801 bentare.hansen@gmail.com 

  Anett Eidsvåg Garvik 99798246 a.eidsvaag@gmail.com 

4.trinn Oddvar Herland 48288619 oddvar.herland@gmail.com 

  Kristina Djønne Oppedal 48165345 kristinadjonne@outlook.com 

5.trinn Harald Froestad 92036687 hfroestad@hotmail.com 

 Bente Brusdal 92451167 bente.brusdal@gmail.com 

6.trinn Merete Rosvold 90120766 merete.rosvold@bkkfiber.no 

  Janne Hermansen 92686293 janher89@hotmail.com 

7.trinn Anette Wasa Tverlid 98644418 anewasa@hotmail.com 

     

 
Det ble valgt: 

- Leder – Oddvar Herland 
- Nestleder – Mona Knarvik 
- Kasserer - Bent-Are Hansen 

 

 

 

2. Status pågående saker: 

2/2020 Trafikkaksjon ved Garnes Skule – Tilskudd til lokale trafikksikringsarrangement 
 
Vi ønsker å avholde en forenklet trafikksikkerhetsuke, med minimum utdeling av 
refleksvester og reflekskonkurranse. Vi ønsker å utvide med to premier, to trekninger (en 
blant småtrinnet og en blant mellomtrinnet). Vi hører ellers med Rektor i SU-møtet 20/10 
om hva skolen tror er mulig å gjennomføre. 
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3/2020 Ny Bjørnarhall og status for fremdrift 
 
Oddvar orienterte om siste utvikling fra Rektor. FAU må være med på denne prosessen, 
som formell høringsinstans. 
 

 

 

 

 

3. Innmeldte og nye saker: 

4/2020 Fra Rektor: 
Skolefotografering 
 
Vi skaffer ekstra tilbud fra Reimers og Lima, for sammenligning med det som skolen har 
fått fra Nye Ariel foto. Sissel hører med dem, pluss tar kontakt med fotograf som 
fotograferte gårdsbarnehagen. Mona snakker med Bjarte Nygård, ber om skriftlig tilbud. 
 

5/2020 Fra Rektor: 
Forslag alternativ aksjonsdag 
 
Konvoluttene må være helt blanke og anonyme, ikke med tegning eller annet som kan 
identifisere barnet. 
 
Et annet forslag som ble diskutert var om aksjonsdagen kunne klart å få inn sponsormidler 
fra bedrifter i Arna, slik at det ikke blir så mye fokus og synlig hvilke foreldre som ikke kan 
kjøpe sitt barns kunstverk. Kunne man klart å få til at hvert trinn lager et felles kunstverk, 
som så blir auksjonert bort på nett blant bedrifter eller privatpersoner. Vi ber rektor 
vurdere om dette kan gjennomføres i år. 
 
FAU mener at det er viktig at gratisprinsippet ivaretas også ved aksjonsdagen. (Dette 
gjelder ikke kun i år) Ved at barnet må kjøpe sitt eget kunstverk vil det bli veldig synlig 
hvem som ev. ikke har råd til å kjøpe dette. Dette gjelder også det at foreldre må ta med 
kaker og bakverk hjemmefra. Vi ønsker en diskusjon med rektor om hvordan vi løser dette 
for kommende år. 
 

6/2020 Fra Rektor: 
Trygg Trafikk kommer 2/11 for gjennomgang av hjertesone og mulige tiltak ved skolen vår. 
Det er ønsket fra rektor at FAU kan stille en person til dette. Vi videresender klokkeslett til 
resten av FAU og så ser vi om vi kan stille flere enn en person. Oddvar sender ut 
trafikksikkerhetsplanen for Garnes Skule. 
 
Det må taes opp med kommunen/Trygg trafikk at sikten ved det nye fotgjengerfeltet er for 
dårlig. Både hekken ved Kjelåvegen, samt de buskene som er plassert ved lyktestolpen sør 
for overgangsfeltet. Taes opp i SU 20/10 



 
 

7/2020 Fra Rektor: 
SU/SMU møte avholdes digitalt 20/10 1630-1730. Har vi noen som kan stille? 
Tidligere år har det vært vanlig at leder og nestleder i FAU blir innstilt som leder og 
nestleder i SU/SMU, FAU går inn for denne løsningen i år også. De de to ekstra plassene i 
SMU er ambulerende. 
 
20/10 stiller Oddvar, Sissel, Anette og Mona stiller kanskje. Videresender Skype link. 
 

 

4. Eventuelt/ 

8/2020 Gratisprinsippet i skolen 
 
Vi diskuterte også gratisprinsippet ved juletrefesten. Selv om dette ikke er skolen som 
arrangerer, men foreldrene i 3.klasse, så gjelder gratisprinsippet for denne også. Det må 
komme frem av invitasjonen hva man gjør om man ikke har råd til å delta, eller det må 
lages andre mekanismer som sikrer at alle får delta. Vi kommer tilbake til denne saken 
senere.  
 
 

9/2020 FAU representant fra 5. trinn 
Det var ingen representanter klar fra 5. trinn før møtet ble avholdt. 
 
Tilført etter møtet: 
Fra 5. trinn stiller Harald Froestad som representant, Bente Brusdal er vara. 
 



10/2020 50kr i bursdagspresang 
Dette var tatt opp igjen i år, vi har behandlet dette tidligere: 
 
Vedtak 17/2 2020: 
Dersom dette skal innføres så må det avgjøres på det enkelte trinnet, på et foreldremøte. 
Vi ønsker at skolen skal ta dette med som et punkt for diskusjon på første foreldremøte til 
høsten for alle trinn, slik at dette blir diskutert på en god måte. En endring bør gjøres 
gjeldende helt fra starten av et skoleår, slik at det blir likt for alle. 
 
Vedtak 19/10 2020: 
FAU ønsker at dette tas opp på nytt i de enkelte klassene for diskusjon, men på grunn av 
korona har det ikke vært noen felles møter. Har skolen noen mulighet for å få lagt til rette 
for denne diskusjonen i hver klasse? Vi videresender dette til rektor. 
 

11/2020 Biler på skoleplassen oppe 
 
Sissel har tatt dette opp med rektor. Rektor har spurt kommunen om to bommer for å 
sette opp både oppe, og ved melkeskuret. 
 

12/2020 Bjørnarhallen 
 
Trafikksituasjonen ved Bjørnarhallen om morgenene er uoversiktlig. Rektor vet om dette, 
og har opplyst om at skolen skal stille vakter her når etter høstferien. Dette må vurderes 
og diskuteres med Trygg Trafikk på befaring 2/11. Vi kommer tilbake til denne saken etter 
det. 
 

 


